



<b>Møtereferat</b>	<b>Utstedt:</b>	30.06.2023
Styremøte		
<b>Ledet av</b> AV	<b>Sted:</b>	Gardermoen Bed & Breakfast
<b>Referent:</b> MGL	<b>Dato:</b>	20.06.2023

<b>Til stede</b> Anne Veland (AV) – President Steven Jones (SJ) – Visepresident Maria Myrland (MM) – Styremedlem Pia Egemark (PE) – Styremedlem Fred Fredriksen (FF) – Styremedlem Katrine Lie Strandos (KLS) – Styremedlem Line-Louise Wangsvik (LLW) – Stambokfører Marie Grensbråten Lorvik (MGL) – Vikarierende forbundssekretær	<b>Meldt forfall:</b> Cathrin Møllerop (CM) – 1. varamedlem Kine Gundersen (KG) – 2. varamedlem
---	---

Saksnr.	Tekst
	Møtet åpnet kl. 16.00.
02-23	<b>Min Katt</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Det er avtalt møte med Finland 21. juni om demonstrasjon av utvidelse i Min Katt av ID-register som allerede er i bruk. Sees på mulighet for sammenheng mellom Min Katt og NRRs hjemmeside for å kunne annonsere kattunger via hjemmesiden og lukke NRRs skjemaer og kjøpekontrakt. Kostnaden for utvidelsen skal forespørres.</li><li>• Helseopplysninger på kattene lagres i Min Katt, og vi har der en stor database med informasjon.</li><li>• Det skal skrives til presidentene i forbundene som bruker et Min Katt-system, for å komme i kontakt med de ansvarlige for et brukergroupemøte.</li></ul>
04-23	<b>WWS-24, orientering</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Orienteringsmøte med alle klubbene er satt til onsdag 28. juni kl. 18.00. Formålet med møtet er å informere om tenkt struktur, samt begynne arbeidet med å dele medlemmer inn i de forskjellige arbeidsgruppene.</li><li>• Under møtet vil og den korte videosnutten som presenterer hallen bli spilt av, slik at de som ikke deltok på NRRs generalforsamling og kan se hvordan hallen ser ut.</li></ul>



<b>11-23</b>	<b>NRRs burpool</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• SJ har formulert et skriv om burpoolen, som vedlegges referatet til klubbene. Her er det blant annet forslag til en mulig oppdeling av burpool, samt et par andre forslag til løsninger for burpoolens fremtid, blant annet ved bruk av egne bur på utstillinger.</li><li>• Klubbene bes nominere en representant til arbeidsgruppen for burpoolen.</li><li>• Burhengeren trenger reparasjon, og burene står per nå på en annen henger som tilhører transportfirmaet. Prisoverslag på reparasjon og videre informasjon om hengerens fremtid kommer.</li></ul>
<b>17-23</b>	<b>Rutiner og drift av NRRs kontor</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• MGL er tilbudt en 80% stilling og en utvidelse av vikariatet fra 3 til 6 måneder.</li><li>• Klubbsekretærene skal være kjent med Min Katt-systemet, men man ser at mange klubbsekretærer er mindre involvert i medlemmenes prosesser enn før.</li><li>• Stambokfører ønsker å ha et informasjonsmøte med alle klubbsekretærene.</li><li>• Brukerveiledningen for Min Katt skal oppdateres, men det er en stor og tidkrevende jobb, som kommer til å ta litt tid. Det kommer fortsatt mange spørsmål fra enkeltmedlemmer om systemet.</li></ul>
<b>18-23</b>	<b>RAS</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• SJ, KLS og CM har hatt et møte med Maine Coon ringen, som nå har sendt over en revidert versjon. Det er ønsket at denne skal sendes ut til alle rasingene, for at de skal få inspirasjon til eget arbeid med RAS, noe Maine Coon ringen har gitt tillatelse til.</li><li>• Det er flere punkter innad i RAS-dokumentet som går generelt for flere raser, og det er dermed ønsket at det skal lages et generelt RAS-dokument for NRR som kan linkes til i de rasespesifikke RAS-dokumentene. Det er foreslått kandidater som vil bli forespurt om å bidra til et slikt dokument.</li><li>• Styret godkjenner RAS for Maine Coon og vil legge dokumentet ut på NRRs hjemmeside. Videre arbeid med RAS i NRR blir ivaretatt av AR/HU.</li></ul>
<b>19-23</b>	<b>Oppdatering av mailadresser og hvem som mottar følgebrev</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Vikarierende forbundssekretær tar kontakt med klubbene for å sørge for at man har riktig kontaktadresser til alle.</li></ul>
<b>Økonomi</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• 6. juli blir det opplæring i det nye regnskapssystemet.</li></ul>
<b>DK-saker</b>	<b>Klage på vedtak DK 04-23</b> <p>Styret har behandlet saken. Vedtaket blir stående, og saken oversendes til APU.</p>



<b>Eventuelt</b>	<p><b>Spesial i pause ved utstilling</b> Styret har mottatt forespørsel om en annerledes spesial i pausen på en utstilling, og liker klubbens idé. Klubben har fått ok til å fortsette planlegging av spesialen til sin utstilling.</p> <p><b>Fra kontoret, stamtavle klasse 3</b> Søknad om stamtavle klasse 3 er innvilget.</p> <p><b>Fra kontoret, klage på stamtavle klasse 3</b> Det beklages glippen som gjorde at vedtaket ikke ble sendt med stamtavlene. Vedtak om stamtavle klasse 3 opprettholdes.</p> <p><b>Opplæringsgruppens innstilling</b> Styret har mottatt gruppens innstilling, og vil jobbe videre med dette.</p> <p><b>Opplæring</b> Styret har mange områder å dekke og mye skjer. Ønsker derfor å etablere en gruppe som ser på assistenter, deres arbeidsvilkår, hvordan de rekrutteres inn til utstillinger og hvilken opplæring de får. Styret skal ta ansvar for å følge opp FIFes regelverk § 6.2.4.</p> <p><b>AR</b> Styret har mottatt bekymringsmeldinger fra medlemmer i AR som beskriver et utfordrende og lite hyggelig arbeidsmiljø. Visepresident SJ vil i førstkommende møte delta som observatør.</p> <p><b>Økt helsefokus i avlsarbeidet</b> Det er kommet innspill med ønske om et økt fokus på helse og velferd gjennom en etisk avlsmåte. Innspillet kommer med et ønske om en arbeidsgruppe for å utarbeide informasjon om dette, men det poengteres at dette er mye av ansvaret som AR/HU sitter med i dag.</p> <p><b>ID-registrering</b> Gjennom Min Katt har NRR en god mulighet til å gi våre medlemmer et godt tilbud når det kommer til registrering av ID-chip. Styret er overbevist om at dette tilbudet vil være til fordel for både medlemmer og organisasjonen som helhet, og det jobbes med å få på plass utvidelsen slik at man kan komme i gang.</p>
------------------	--

### Rapporter fra komiteer

AR/HU	Mottatt
UK	Mottatt
LK	Løpende kontakt
DK	Mottatt



**NORSKE RASEKATTKLUBBERS RIKSFORBUND**  
TILSLUTTET FEDERATION INTERNATIONALE FELINE (FIFe)



**N•R•R**

**Kommende styremøter:**

16.08 (teams), 13.09 (teams), 11.10 (fysisk), 08.11 (teams), 06.12 (teams)

Anne Veland  
President

Steven Jones  
Visepresident

Fred Fredriksen  
Styremedlem

Katrine Lie Strandos  
Styremedlem

Pia Egemark  
Styremedlem

Maria Myrland  
Styremedlem